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Akademický senát Stavebnej fakulty Slovenskej technickej univerzity v Bratislave 

 
Z Á P I S N I C A  č .  0 3 / 2 0 2 4  z o  z a s a d n u t i a  

A k a d e m i c k é h o  s e n á t u  S v F  S T U  v  B r a t i s l a v e  
d ň a  1 4 . 0 6 . 2 0 2 4  

konaného o  8:00 hod. v zasadačke dekana Stavebnej fakulty STU v Bratislave 
 

Schválený program rokovania: 

 
1.           Otvorenie zasadnutia, prezentácia 
2.           Voľba skrutátorov, overovateľov zápisnice a členov sčítacej komisie pre tajnú voľbu člena 

Disciplinárnej komisie Stavebnej fakulty STU pre študentov 
3.           Schválenie programu zasadnutia 
4.           Schválenie zápisnice zo zasadnutia AS SvF zo dňa 26.04.2024 
5.           Kontrola úloh a uznesení 
6.           Návrh rozpočtu SvF STU na rok 2024 (na schválenie) 
7.           Rozpis dotácie na rok 2024 (na schválenie) 
8.           Návrh na doplnenie člena Disciplinárnej komisie Stavebnej fakulty STU pre študentov (na 

schválenie) 
9.           Z vyšších orgánov 
10.         Rôzne 
 
 

K bodu 1: Otvorenie zasadnutia, prezentácia 

Zasadnutie Akademického senátu SvF STU v Bratislave (ďalej AS SvF) otvoril a viedol predseda AS SvF 
doc. Ing. Ján Erdélyi, PhD. Na úvod privítal senátorov a prizvaných účastníkov rokovania AS SvF - prítomných 
prodekanov. Dekan sa ospravedlnil, materiály predložené dekanom na schválenie prezentoval v jeho 
zastúpení prodekan Makýš. Podľa prezenčnej listiny bolo prítomných 21 členov AS SvF, prezentovalo sa 21 
členov. AS SvF bol uznášaniaschopný a zasadnutie bolo otvorené.  

Prezentácia:  
Počet členov zamestnaneckej časti:       20    
Počet prítomných členov zamestnaneckej časti:                                 16 
Počet členov študentskej časti:     10 
Počet prítomných členov študentskej časti:                                              5  
Ospravedlnení: doc. Ing. Alena Golian Struhárová,  PhD., JUDr. Janka Zajacová, PhD.,  doc. Ing. Peter Šulek, 
PhD., Ing. Matúš Tomaščík, Ing. Nora Naddourová, Ing. arch. Jozef Kuráň, Ing. Peter Trudič, Ing. Peter Tarana,  
Bc. Tamara Šimkaninová. 
Členstvo v AS SvF zaniklo Ing. Harčarufkovej, náhradník p. Samuel Rosinský. 
 

Prezenčná listina zo dňa 14.06.2024 je priložená k originálu zápisnice. 

 

K bodu 2: Voľba skrutátorov, overovateľov zápisnice a členov sčítacej komisie pre tajnú voľbu člena 
Disciplinárnej komisie Stavebnej fakulty STU pre študentov  

Za skrutátorov boli navrhnutí: Ing. Michal Venglár, PhD. a Samuel Rosinský. 
Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí:  Mgr. Barbora Bartolčičová, PhD. a doc. Ing. Viktor Borzovič, PhD. 
Za členov sčítacej komisie boli navrhnutí: Ing. Mária Füri, PhD., Ing. Marek Macák, PhD. a Samuel Klimík. 

 

Návrh uznesenia č. 13 AS/24 
AS SvF schvaľuje Ing. Michala Venglára, PhD. a Samuela Rosinského za skrutátorov. 

Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:                                            30   Počet hlasov za:                        21  
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:                 21  Počet hlasov proti:                     0  
 Zdržali sa hlasovania:                 0  
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Výsledok hlasovania: uznesenie č. 13 AS/24 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 
 
 
Návrh uznesenia č. 14 AS/24 
AS SvF schvaľuje Mgr. Barboru Bartolčičovú, PhD. a doc. Ing. Viktora Borzoviča, PhD. za overovateľov 
zápisnice. 

Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:  30 Počet hlasov za:                        21 
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:               21  Počet hlasov proti:      0 
 Zdržali sa hlasovania: 0 

 
Výsledok hlasovania: uznesenie č. 14 AS/24 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 
 

Návrh uznesenia č. 15 AS/24 
AS SvF schvaľuje za členov sčítacej komisie Ing. Máriu Füri, PhD., Ing. Mareka Macáka, PhD. a Samuela 
Klimíka. 

 

Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:  30 Počet hlasov za:                        21 
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:               21  Počet hlasov proti:      0 
 Zdržali sa hlasovania: 0 

 
Výsledok hlasovania: uznesenie č. 15 AS/24 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 

 

K bodu 3: Schválenie programu 

Predseda AS SvF informoval senátorov, že program zasadnutia bol senátorom zaslaný 30.05.2024 
elektronicky. Predsedovi AS SvF nebol doručený do začiatku zasadnutia v písomnej forme žiadny návrh na 
doplnenie programu.  
 
Predseda AS SvF sa opýtal, či má niekto návrh na zmenu poradia jednotlivých bodov programu zasadnutia. 
Nikto z prítomných nemal návrh na zmenu poradia bodov programu. 
Následne predseda AS SvF dal o programe zasadnutia hlasovať. 
 

Návrh uznesenia č. 16 AS/24 
AS SvF schvaľuje program zasadnutia bez pripomienok. 
 
Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:  30 Počet hlasov za:                         21  
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:               21  Počet hlasov proti: 0 
 Zdržali sa hlasovania: 0 

 
Výsledok hlasovania: uznesenie č. 16 AS/24 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 
 

 K bodu 4: Schválenie zápisnice zo zasadnutia AS SvF zo dňa 26.04.2024 

Predseda AS SvF informoval senátorov, že k obsahu zápisnice neboli doručené predsedovi AS SvF žiadne 
námietky a pripomienky.  
 
Návrh uznesenia č. 17 AS/24 
AS SvF schvaľuje zápisnicu zo zasadnutia AS SvF zo dňa 26.04.2024 bez pripomienok. 
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Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:  30 Počet hlasov za:                         21  
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:               21  Počet hlasov proti: 0 
 Zdržali sa hlasovania: 0 

 
Výsledok hlasovania: uznesenie č. 17 AS/24 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 

 

K bodu 5: Kontrola úloh a uznesení 

Predseda AS SvF informoval senátorov, že z predchádzajúcich zasadnutí AS SvF nevyplynula žiadna úloha 
definovaná uznesením.   
 

K bodu 6: Návrh rozpočtu SvF STU na rok 2024 (na schválenie) 

Predseda AS SvF informoval senátorov, že Návrh rozpočtu SvF STU na rok 2024 bol senátorom zaslaný spolu 
s pozvánkou 30.05.2024 elektronicky. Následne požiadal prod. Makýša aby za predkladateľa, ktorým je pán 
dekan, uviedol predložený materiál. Pán prodekan Makýš požiadal tajomníka fakulty, aby bližšie informoval 
senátorov.  
 
Ekonomická komisia AS SvF predložený Návrh rozpočtu SvF STU na rok 2024 prerokovala na svojom zasadnutí  
11.06.2024. Predsedníčka EK prof. Petráková, oboznámila senátorov s priebehom a výsledkom rokovania EK. 
Ekonomická komisia AS SvF odporúča schváliť Návrh rozpočtu na rok 2024 bez pripomienok.  
 
Predseda AS SvF následne k uvedenému bodu otvoril diskusiu. 
Prof. Sandanus – účet 549 vykazuje položku „iné, ostatné“. Čo to znamená? Tajomník vysvetlil že ide 
o štipendiá. 
Ing. Füri poukázala na skutočnosť, že štipendiá sú uvedené na účte 549 ale aj na účte 521, čo sú mzdové 
náklady.  Prečo? Prodekan Makýš objasnil. 
Prof. Škultétyová konštatovala, že do budúcna by bolo vhodné  predkladaný materiál návrhu rozpočtu 
a dotácie zjednotiť. doc. Erdélyi navrhol tabuľku rozpisu dotácie upraviť na položky z rozpočtu (prepojenie).   
 
Ing. Füri v súvislosti s prebiehajúcou rekonštrukciou OST (odovzdávacia stanica tepla) na fakulte podotkla, že 
napriek tomu že na fakulte máme v tejto oblasti odborníkov na Katedre TZB, k samotným výberovým 
konaniam nebol nikto z uvedenej katedry prizvaný. Čo je na škodu. Prodekan Makýš to berie ako dobrý 
podnet, budú o ňom uvažovať. 
Prof. Sandanus mal otázku, či je výmena nábytku, ktorá momentálne prebieha na fakulte, naozaj nutná? 
Tajomník vysvetlil, že sa jedná o výmenu rysovacích stolov (blok B), ktorých činnosť pomaly zanikla.  
Ing. Funtík podotkol, či by bolo vhodné zachovať cca 1 – 3 učebne, rysovacie stoly ponechať ako technickú 
pamiatku.  
Ing. Minarovičová sa v súvislosti s plánom výmeny nábytku (najmä stolov) v učebniach opýtala, či boli tieto 
zámery konzultované s katedrami, ktoré v uvedených miestnostiach zabezpečujú vyučovanie. 
Prodekan Makýš povedal že preverí možnosti a postup výmeny nábytku. 
 
Keďže v diskusii neboli vznesené žiadne pozmeňujúce návrhy, predseda AS SvF dal hlasovať o predloženom 
Návrhu rozpočtu SvF STU na rok 2024. 
 
 Uznesenie č. 18 AS/24 
AS SvF schvaľuje Návrh rozpočtu SvF STU na rok 2024 bez pripomienok. 
 
Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:  30 Počet hlasov za:                         21  
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:               21  Počet hlasov proti: 0 
 Zdržali sa hlasovania: 0 
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Výsledok hlasovania: uznesenie č. 18 AS/24 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 
 

K bodu 7: Rozpis dotácie na rok 2024 (na schválenie) 

Predseda AS SvF informoval senátorov, že Rozpis dotácie na rok 2024 bol senátorom zaslaný spolu 
s pozvánkou 30.05.2024 elektronicky. Následne požiadal prod. Makýša aby za predkladateľa, ktorým je pán 
dekan, uviedol predložený materiál. Pán prodekan Makýš požiadal tajomníka fakulty, aby bližšie informoval 
senátorov. Následne prod. Makýš senátorom vysvetlil pomer pedagogických výkonov (42%) 
a vedeckovýskumných výkonov (58%) a samotný výpočet KIVČ.  
  
Ekonomická komisia AS SvF predložený Rozpis dotácie na rok 2024 prerokovala na svojom zasadnutí  
11.06.2024. Predsedníčka EK prof. Petráková, oboznámila senátorov s priebehom a výsledkom rokovania EK. 
Ekonomická komisia AS SvF na zasadnutí materiál prerokovala a odporúča schváliť Rozpis dotácie na rok 2024 
bez pripomienok.  
 
Do diskusie sa zapojili prof. Sandanus, doc. Hruštinec, prof. Škultétyová, Ing. Minarovičová, Ing. Füri, Ing. 
Funtík, Ing. Venglár a doc. Erdélyi. 
 
doc. Hruštinec citoval zo zápisnice zo zasadnutia AS SvF zo dňa 22.09.2023: „Predseda AS SvF informoval, že 
metodika rozpisu dotácie by mala byť predmetom diskusie najprv vo vedení fakulty a následne v príslušných 
komisiách AS SvF.“  Následne sa pýtal predsedu senátu, že prečo teda nebol takýto postup dodržaný. 
Predseda AS SvF reagoval, že si za tým stojí, ale nevie ovplyvniť kedy a ako pán dekan takýto materiál predloží. 
Podotkol, že EK AS SvF materiál prerokovala, pričom na zasadnutí EK boli prítomní aj senátori, ktorí nie sú 
členmi EK. Poukázal tiež na skutočnosť, že materiály sa majú prerokovať aj na zasadnutiach AS SvF čo ale 
neznamená, že musia byť automaticky schválené. Podľa názoru doc. Hruštinca, by metodika rozpisu dotácie 
na SvF mala byť vždy prerokovaná a navrhnutá komisiou zloženou zo zástupcov akademických orgánov SvF 
(napr. komisia zložená zo zástupcov vedenia, vedúcich katedier a členov AS SvF) a schválená v AS SvF.    
 
V ďalšej diskusii  doc. Hruštinec poznamenal, že do budúcnosti by sa mala riešiť otázka financovania štipendií 
doktorandov. V súčasnosti štipendiá sú financované zo spoločných výkonových mzdových prostriedkov 
katedier, ale výkony doktorandov idú na katedry, kde doktorandi pôsobia. Požiadal zástupcov vedenia SvF, 
aby členom AS SvF bola poskytnutá informácia o počte interných doktorandov na jednotlivých katedrách a 
ústave SvF.  
Predseda AS SvF sa vyjadril, že úplné prenesenie doktorandským štipendií do mzdových prostriedkov katedier 
by asi nebolo šťastné riešenie, ale samozrejme treba diskutovať o rôznych modeloch financovania 
doktorandov. Ing Venglár v tejto súvislosti poukázal na potrebu dôslednej kontroly výkonov doktorandov. 
 
Ing. Füri sa informovala či položka „odmeny pri životných a pracovných jubileách“ z účelových mzdových 
prostriedkov je hradená dekanátom, alebo sa na tom podieľa aj katedra. Tajomník fakulty odpovedal, že 
katedra sa na tom nepodieľa.  
 
doc. Hruštinec uviedol, že v návrhu rozdelenia mzdových prostriedkov na rok 2024 je vyčlenená (vo fonde 
odmien dekana) na dotáciu tarifných platov (TP) vybraných katedier suma 14 208 EUR a v roku 2023 bola 
vyčlenená suma 44 932 EUR. Z uvedeného vyplýva, že niektoré katedry si výkonovo podľa uplatňovanej 
metodiky rozdelenia dotácie na SvF tzv. “nezarobia na tarifné platy“. Dotácia TP vybraných katedier je 
skreslená z dôvodu, že z výkonových mzdových prostriedkov katedier sú čiastočne hradené aj mzdové 
prostriedky základnej administratívy a prevádzky SvF.   
Bol vznesený dotaz na vedenie SvF, či mzdové prostriedky vyčlenené na dotáciu TP vybraných katedier do 
fondu odmien dekana sú požadované od katedier vrátiť? Ak sú požadované vrátiť, či sú späť prerozdelené 
katedrám na mzdové prostriedky podľa výkonov, alebo ostávajú vo fonde dekana, ktorý s nimi disponuje? 
Tajomník fakulty reagoval, že tieto financie sú počas roka uvoľňované podľa skutočnej potreby 
dofinancovania mzdových prostriedkov. Nevracajú sa, pričom ušetrené financie vo fonde odmien dekana, 
ostávajú vo fonde odmien dekana.   
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V ďalšej diskusii sa doc. Hruštinec vyjadril k nasledujúcim skutočnostiam súvisiacich s rozpisom dotácie: 
V predloženej metodike rozpisu mzdových prostriedkov na katedry došlo oproti roku 2023 k dvom zásadným 
zmenám. Jednou je zrušenie fixácie TP na úrovni 30% a druhou je zmena pomeru pedagogických výkonov 
(PV) a vedeckovýskumných výkonov (VV) z pôvodných 50%:50% na nový pomer 42% (PV) : 58% (VV). Podľa 
jeho dostupných informácií uvedené dve zmeny neboli predmetom rokovania komisií AS SvF STU.   
Podľa Ministerskej metodiky platnej na rok 2024 sa do pedagogického výkonu podľa počtu študentov 
(podprogram 077 11) okrem štandardných koeficientov (PPŠ, KO, KAP) uplatňuje aj nový koeficient 
zohľadňujúci intenzitu výskumnej činnosti (KIVČ), ktorý je definovaný v odseku (23) Ministerskej metodiky. 
Z definície KIVČ-u vyplýva, že pre študijné programy prvého stupňa sa použije nulová váha (t.j. nezohľadňuje 
sa, resp. KIVČ sa uvažuje s hodnotou 1,0), pre študijné programy druhého stupňa váha 0,5 (t.j. KIVČ sa uvažuje 
s polovičnou hodnotou) a pre študijné programy tretieho stupňa váha 1,0 (t.j. KIVČ sa uplatňuje plnou 
hodnotou). Podľa jeho názoru, vedenie SvF uplatnilo KIVČ na prepočítaný počet študentov pre všetky 3 
stupne štúdia, čo nezodpovedá Ministerskej metodike (odsek (23)) a Metodike STU na rok 2024 a vyjadril 
názor, že je potrebné prepočítať nový pomer (PV) : (VV) so zohľadnením KIVČ-u na prepočítaný počet 
študentov, ktorý bude zohľadňovať jednotlivé váhy pre 3 stupne štúdia. 
V predloženej metodike rozpisu mzdových prostriedkov na katedry v roku 2024 sú zohľadnené dve kritéria, 
ktoré sú v rozpore s ministerskou metodikou a metodikou STU na rok 2024: 
1.  Podľa rozpisu mzdových prostriedkov na SvF na rok 2024 (v podprogramoch 07711 + 07712) sa prepočítací 

koeficient pedagogických výkonov (PKp) a prepočítací koeficient vedeckých výkonov (PKv) určuje 
percentuálnymi váhami:  10% za výkony PV1 a VV1 v roku 2021, 30% za výkony PV2 a VV2 v roku 2022, 60 
% za výkony PV3 a VV3 v roku 2023. Podľa Ministerskej metodiky na rok 2024 sa pedagogické 
a vedeckovýskumné výkony počítajú z výkonov spravidla za roky 2022, 2021 a 2020, pričom s PV a VV za 
rok 2023 sa neuvažuje Z uvedeného vyplýva výrazný rozpor medzi metodikou uplatňovanou na SvF, ktorá 
zohľadňuje PV a VV za rok 2023 váhou 60% a ministerskou metodikou, ktorá zohľadňuje PV a VV za rok 
2023 váhou 0%. Pre objektívnejšie zohľadnenie reálnych dotačných finančných prostriedkov pridelených 
podľa PV a VV na SvF v roku 2024 by malo byť prehodnotené iným percentom za roky 2023, 2022 a 2021 
(napr. za rok 2021 - 33%, za rok 2022 - 33% a za rok 2023 – 34%). Podľa názoru doc. Hruštiinca, nové 
percentuálne prerozdelenie PV a VV za roky 2021 až 2023, by malo byť prerokované a navrhnuté komisiou 
zloženou zo zástupcov akademických orgánov SvF (napr. komisia zložená zo zástupcov vedenia, vedúcich 
katedier a členov AS SvF).  

2.  Pri hodnotení vedeckovýskumnej činnosti (VVČ) na SvF sa uplatňuje od roku 2022 metodika schválená AS 
SvF, v ktorej je hodnotená VVČ rozdelená do 3 základných tabuliek (Tab. 1 – Pôvodné publikované práce, 
inžinierske, architektonické a umelecké diela a iné aktivity, Tab. 2 – Atribúty prostredia a ocenenia pre 
akreditáciu, periodické hodnotenie vedy a výskumu a rozvoj fakulty, Tab. 3 – Pridelené granty a projekty). 
Uvedené hodnotenie VVČ na SvF bolo v zásade v súlade s ministerskou metodikou hodnotenia VV do roku 
2022, kde výkon vo výskume bol odvodený aj od výsledkov hodnotenia kvality výskumnej činnosti vysokej 
školy podľa poslednej komplexnej akreditácie. Od roku 2023 ministerská metodika už nezohľadňuje pri 
hodnotení VV výkonov komplexnú akreditáciu. Ministerská metodika v roku 2024 nahradila hodnotenie 
komplexnej akreditácie v rámci VV výkonov tzv. “podielom verejnej vysokej školy vyplývajúceho z VERu 
2022“. Z uvedeného vyplýva, že VVČ výkony uvedené v Tab. 2 nezodpovedajú a sú v rozpore rozdelením 
dotačných výkonových prostriedkov za VV  podľa ministerskej metodiky a metodiky na STU na rok 2024.  

 
V reakcii na pripomienky doc. Hruštinca, Ing. Funtík uviedol, že je jedna vec aká je ministerská metodika, ale 
delenie finančných prostriedkov na fakulte by malo byť manažérske rozhodnutie a musí zohľadniť aj iné 
potreby ako sú financované ministerskou metodikou. 
 
V reakcii na výpočet KIVČ doc. Makýš pripustil nezrovnalosti a požiadal predsedu AS SvF o prestávku.  
Následne predseda AS SvF navrhol 5 minútovú prestávku.  
 
Po prestávke ako prvý vystúpil prodekan Makýš. Prijal pripomienku doc. Hruštinca v súvislosti s výpočtom 
KIVČ, senátorov ubezpečil, že snahou vedenia je čo najtransparentnejší postup. A keďže v tomto momente 
nevie na danú otázku reagovať, nevie potvrdiť či je KVIČ správne vypočítaný a preto predkladaný materiál 
sťahuje z rokovania AS SvF. Doc. Hruštinec prodekanovi Makýšovi poďakoval za jeho prístup. 
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K bodu 8: Návrh na doplnenie člena Disciplinárnej komisie SvF STU pre študenta (na schválenie) 

Predseda AS SvF informoval senátorov, že Návrh na doplnenie člena Disciplinárnej komisie Stavebnej fakulty 
STU pre študentov bol senátorom zaslaný 30.05.2024 elektronicky. 
Predseda AS SvF požiadal prod. Makýša aby za predkladateľa, ktorým je pán dekan, stručne informoval 
o tomto návrhu. 
Prodekan Makýš uviedol, že návrh sa predkladá v súlade  s čl. 8 bod 2  v spojení s bodom 6 čl. 8 Disciplinárneho 
poriadku Slovenskej technickej univerzity v Bratislave pre študentov zo dňa 25.06.2013 (ďalej len 
„Disciplinárny poriadok STU pre študentov“) z dôvodu, že podľa čl. 8 bod 4 písm. c) Disciplinárneho poriadku 
STU pre študentov zaniká členstvo Bc. Zuzane Harčarufkovej, členke Disciplinárnej komisie Stavebnej fakulty 
STU v Bratislave, a to ukončením inžinierskeho štúdia dňa 03. júna 2024.  
Predseda a členovia Disciplinárnej komisie Stavebnej fakulty STU v Bratislave  (DK) sa v súlade s článkom 8 
bod 5 Disciplinárneho poriadku STU pre študentov vymenúvajú na štvorročné funkčné obdobie. Funkčné 
obdobie súčasného zloženia Disciplinárnej komisie SvF STU  je od 14. decembra 2023 do 13. decembra 2027 
(vrátane).  
Dekan Stavebnej fakulty podáva nasledovný návrh na schválenie člena Disciplinárnej komisie SvF STU:  
Janka Diana Kosnáčová – študentka B-PSA - na dobu od 15. júna 2024 do 13. decembra 2027 (vrátane).  
 
Predseda AS SvF sa spýtal kto vyberá a navrhuje členov DK. Prodekan Makýš uviedol, že tento konkrétny 
návrh bol zo strany Združenia študentov. 
Ing. Füri poznamenala, že v budúcnosti sa treba snažiť o čo najdlhšie funkčné obdobie členov. Ale 
samozrejme nie je možné nikoho diskriminovať. 
 
Predseda AS SvF informoval senátorov o spôsobe tajného hlasovania.    
Prezentácia:  počet členov AS prítomných na hlasovaní je: 21 
 
Priebeh tajného hlasovania: 
Počet odovzdaných hlasovacích lístkov voličom: 21 
Počet odovzdaných hlasovacích lístkov voličmi: 21 
Počet platných hlasovacích lístkov: 21 
Počet neplatných hlasovacích lístkov: 0 
 

Navrhovaný člen DK SvF STU ZA PROTI Zdržalo sa 

 Janka Diana Kosnáčová 20 0 1 

 
 
Uznesenie č. 19 AS/24 
AS SvF podľa článku 26 ods. 17 písm. f) Vnútorného predpisu č. 2/2023 (Štatút Slovenskej technickej 
univerzity v Bratislave) zo dňa 01. 02. 2023 schvaľuje návrh na vymenovanie študentky Janky Diany 
Kosnáčovej za člena Disciplinárnej komisie Stavebnej fakulty Slovenskej technickej univerzity v Bratislave na 
dobu od 15. júna 2024 do 13. decembra 2027. 
 
Výsledok tajného hlasovania: uznesenie č. 19 AS/24 bolo schválené nadpolovičnou väčšinou hlasov členov 
AS SvF prítomných na hlasovaní. 
 

K bodu 9: Z vyšších orgánov 

1/ Prodekan Makýš uviedol, že z KR STU nie sú žiadne informácie. 
 
2/ Ing. arch. K. Minarovičová, PhD. v súvislosti s činnosťou Rady vysokých škôl informovala o pripomienke k 
návrhu na novelizáciu zákona o zabezpečovaní kvality vysokoškolského vzdelávania, schválenej 
predsedníctvom RVŠ, dostupná je na stránke: 
 https://www.slov-lex.sk/legislativne-procesy/SK/LP/2024/239/pripomienky/82efb838-3118-4423-a255-
f2fe376c95da 
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3/ Ing. Funtík informoval o zasadnutí AS STU dňa 29.05.2024.  
Výzva na spoluprácu v rámci projektu a aliancie EULiST. Základné informácie v priečinku  "EULiST 
Starterpack", a v prezentácii na tomto linku. Možnosť zapojiť sa v rámci výskumných spoluprác alebo 
prepájania študijných programov – naše návrhy môžeme predkladať prostredníctvom tohto online 
dokumentu. Kontaktná osoba za SvF – prod. Gajdošová. 
Bližšie informácie zo zasadnutia sú zverejnené v zápisnici AS STU na stránke STU, link: 
https://www.stuba.sk/buxus/docs/stu/pracoviska/rektorat/akademicky_senat/2024/Zapisnica_c_4_AS_ST
U_29_05_2024_final.pdf. 
 
 

K bodu 10: Rôzne 

1/ Predseda AS informoval senátorov, že dňa 06.06.2024 obdržal otvorený list adresovaný dekanovi fakulty, 
ktorý podpísalo 35 pedagógov fakulty (príloha č. 1 zápisnice) a následne ho prečítal senátorom. prof. Milan 
Sokol, PhD. prítomný na zasadnutí AS SvF vystúpil k uvedenému otvorenému listu. Upozornil v mene 35-tich 
pedagógov na pretrvávajúce problémy pri pedagogickej činnosti, ktoré negatívne ovplyvňujú prácu 
vyučujúcich a znižujú kvalitu pedagogického procesu. Prodekan Makýš uviedol, že na predmetný otvorený 
list reagovali aj vedúci katedier na Kolégiu dekana. Vedenie fakulty si plne uvedomuje, že táto situácia 
pretrváva.  
V súvislosti s otvoreným listom skupiny pedagógov dekanovi fakulty vo veci podnetov na zvyšovanie kvality 
vzdelávania sa pripraví na jeseň zasadnutie Pedagogickej a vedeckovýskumnej komisie AS SvF (PaVV komisia). 
Senátori majú možnosť posielať svoje podnety k téme zvyšovania kvality vzdelávania mailom pani 
predsedníčke PaVV komisie, na vedomie predsedovi AS SvF do 31.8.2024. 
prof. Stanko v tejto súvislosti z pozície prorektora pre vzdelávanie  a starostlivosť o študentov ozrejmil 
senátorom neľahkú situáciu na STU.  
V diskusii: 
prof. Petráková podotkla, že je potreba pracovať na stredných školách (povinná maturita z matematiky), 
apelovať cez univerzitu, 
doc. Hruštinec – uviedol, že by bolo vhodné urobiť analýzu kurzov matematiky a fyziky, 
Mgr. Bartolčičová – upozornila na nedostatok učiteľov matematiky na stredných školách, 
Ing. Macák – poukázal na slabú pripravenosť študentov, bolo by vhodné upraviť postupnosť skúšok.  
 
2/Ing. Füri požiadala vedenie, že v prípade ak bude prebiehať nejaká rekonštrukcia, je potrebné dať 
informáciu katedrám. 
 
3/ Predseda AS informoval senátorov, že avizovaná exkurzia na pracovisko Centrálne laboratóriá SvF  na 
Trnávke, sa uskutoční dňa 19.06.2024 v čase od 9 do 12 hod. Autobus bude pristavený o 8,45 hod. pred 
výškovou budovou, odchod o 9:00 hod.  
        
Predseda AS SvF na záver všetkým prítomným poďakoval za účasť a zasadnutie AS SvF ukončil. 
Najbližšie zasadnutia AS SvF sú naplánované na 20.09.2024, 25.10.2024 a 29.11.2024. o 8:00 hod. 
 
Zapísala: A. Urbanovská 
 
                                                                                                                         doc. Ing. Ján Erdélyi, PhD.                     
                                                                                                                                predseda AS SvF                                             
Overovatelia:  
                    Mgr. Barbora Bartolčičová, PhD. 
 
                              doc. Ing. Viktor Borzovič, PhD. 
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